
                                 
 

 

 

Verslag omwonendenoverleg tijdelijke opvang Dinkeloord, 22 – 4 - 2024, 
Locatie ’t Sterrebos in Beuningen.  
 
     
Aanwezig: 39 omwonenden, 4 medewerkers gemeente, wijkagent, 2 COA medewerkers 
 

Welkom door gemeente Losser 
 

1. Stand van zaken 
De medewerker van de gemeente geeft aan dat het proces rond de tijdelijke opvang in hotel 
Dinkeloord is doorkruist door het bericht van afgelopen vrijdag over de komst van het AZC 
Dinkelland.  
Omwonenden geven aan dat ze erg zijn geschrokken van het bericht over AZC Dinkelland. Ze zijn 
het er niet mee eens. De brief over het nieuw te openen AZC Dinkelland werd op vrijdag om 
15.00 uur bezorgd, in de ochtend stond het bericht al online.  
 
De gemeente geeft aan dat dit een besluit is van de gemeente Dinkelland en dat er vanuit de 
gemeente Losser dus niet veel over kan worden gezegd. De gemeente Dinkelland organiseert 
nog een informatieavond over AZC Dinkelland. Wanneer is nog niet bekend. Informatie hierover 
zal tzt te vinden zijn op de website van de gemeente Dinkelland: Plan locatie azc Denekamp | 

Gemeente Dinkelland 
 
Omwonenden vragen naar de raadsleden en de wethouder van de gemeente Losser. Waarom 
zijn zij niet aanwezig? 
Een omwonende geeft aan brieven/mails te sturen naar de gemeenteraadsleden en griffier. 
Voor haar gevoel komen deze niet aan bij de raadsleden. Omdat er geen reactie komt op de 
inhoud en vragen, alleen een bericht dat de brief doorgestuurd zal worden. De aanwezige 
medewerker van de gemeente, zal aan de griffier vragen te reageren op de brieven van 
mevrouw.  
 
Bij geen enkel omwonendenoverleg is een raadslid geweest. De stukken voor 
raadsvergaderingen komen online nadat het inspraakmoment is geweest. Dan zijn stukken te 
laat, aangegeven wordt dat men vindt dat dit lijkt op bewust informatie achterhouden.    
De reactieformulieren die ingevuld zijn, zijn wel bij de raadsleden aangekomen en zaten bij de 
stukken voor de raadsvergadering.  
Omwonenden geven aan dat ze teleurgesteld zijn over de raadsvergaderingen, waarin niet over 
signalen vanuit de buurt is gesproken. Ze stellen dat de wethouder het beeld schetste dat 
Beuningen de opvang welwillend ontvangt, maar dat klopt niet.  
 
Omwonenden vinden dat wethouders/raadsleden verantwoordelijkheid moeten nemen en 
aanwezig moeten zijn bij de omwonendenoverleggen.  

https://www.dinkelland.nl/plan-locatie-azc-denekamp
https://www.dinkelland.nl/plan-locatie-azc-denekamp


                                 
 

 

 

 
 
De bestuursovereenkomst Dinkeloord is nog niet getekend. De N342 is een issue voor de 
veiligheid van de bewoners van de opvang, daarom heeft de gemeenteraad bepaald dat dit 
geregeld moet zijn met de provincie voor ondertekening van de bestuursovereenkomst. Dit 
weekend stond in de krant dat er werkzaamheden zijn rond de N342 en de parallelweg soms 
deels wordt afgesloten. Omwonenden vragen zich af wat het effect hiervan is op de 
verkeersveiligheid rond de opvang.  
 
De bestuursovereenkomst Dinkeloord is een zaak tussen 2 partijen; het college van de gemeente 
Losser en het bestuur van het COA. Pas als de bestuursovereenkomst is getekend, kan de 
vergunning worden verleend. Als de bestuursovereenkomst getekend is, wordt deze openbaar 
gemaakt.  
 
Er zijn nu al wel werkzaamheden in het hotel. Dit zijn voorbereidingen van het COA op de 
opvang. Alles wat binnen de huidige vergunning mag worden uitgevoerd, mag alvast gedaan 
worden.  
 
Waarom 2 locaties zo dichtbij elkaar, wat kan het COA hierover aangeven? Het zijn twee 
verschillende locaties, 2 gemeentes, maar wel met dezelfde omwonenden. En dat heeft erg veel 
impact op de omwonenden. 
COA geeft aan: COA is een uitvoeringsorgaan. Het COA krijgt de opdrachten van het ministerie 
van Veiligheid en Justitie, daar wordt het beleid bepaald. De spreidingswet is nu aangenomen, 
dus elke gemeente dient opvang te realiseren. Gemeenten geven aan COA door waar ruimte is 
voor een opvang.  
 
Het omwonendenoverleg gaat straks over naar het COA. Zij gaan de uitnodigingen versturen aan 
de hand van maillijst die door gemeente is bijgehouden (van alle eerdere bijeenkomsten), als 
mensen toestemming hebben gegeven dat hun gegevens met COA mogen worden gedeeld. 
 
Een omwonende geeft aan dat de meeste mensen nu aansluiten bij het omwonendenoverleg uit 
protest tegen de opvang en vraagt zich af hoeveel mensen er straks overblijven.  
Het COA geeft aan dat ze vaker meemaakt dat omwonenden aangeven geen opvang in de buurt 
te willen, maar wel willen aansluiten bij de overleggen, zodat ze mee kunnen praten over de 
manier waarop zaken gaan. Vaak wordt de groep na verloop van tijd wel kleiner.  
Een van de omwonenden geeft aan niet tegen asielzoekers te zijn, maar tegen de manier waarop 
het verloopt. Een groep van 94 mensen is te veel voor het dorp. 
 
Vaststelling verslag vorige keer 
Tijdens de vorige vergadering zijn aanwezigen in groepen uiteen gegaan. Er zijn verschillende 
thema’s besproken waarvan de uitkomst op flipovers is gezet. De foto’s van de flipovers zijn in 
de notulen opgenomen. Er ontbreekt helaas 1 foto van 2 post-its met belangrijke notities op. 
Deze foto wordt alsnog toegevoegd.  



                                 
 

 

 

Meldkaart 
De meldkaart is bijna klaar en zal daarna verstrekt worden. Op openbare locaties rond de 
opvang komen de kaarten fysiek te liggen, de meldkaart wordt digitaal verstuurd naar de 
mailadressen die bekend zijn bij de gemeente. Kan de kaart ook per post verstuurd worden? 
Verzoek wordt meegenomen naar de  gemeente. 
 
Veilige omgeving 
Het hek langs de Dinkel houdt op als je via de poort het hotel uitgaat. Er is gezegd dat de meeste 
omwonenden willen dat de poort achter het hotel dicht blijft in het kader van veiligheid. Dit 
wordt aangepast in het verslag.  
Kunnen omwonenden het welkomstboekje voor bewoners inzien/ontvangen? Tzt kan men het 
definitieve boekje ontvangen.  
 
Sociale veiligheid 
Als er iemand in de tuin of op erf etc. loopt kan het COA gebeld worden. Hoe herken ik iemand 
als asielzoeker? Hoe weet ik dat het iemand van Dinkeloord is? Bewoners hebben een COA-pas 
ter identificatie, daarop staat de locatie waar zij wonen. Als burger mag je iemand niet om een 
ID vragen, dus ook niet aan een asielzoeker. Een armband of ander herkenningsteken kan en 
mag niet.  
 
Een omwonende geeft aan dat hij het gevoel heeft dat hij uitgelachen wordt om zijn gevoel van 
(on)veiligheid en dat niet wordt geluisterd naar de gevoelens van de omwonenden. COA 
reageert dat er niet wordt gelachen. We proberen de vragen van alle omwonenden zorgvuldig te 
beantwoorden en nemen de signalen serieus. 
Het COA is een uitvoerende organisatie van ministerie en overheid. COA kan als orgaan geen 
beslissingen te nemen. Wij voeren uit wat de overheid aangeeft.  
 
Er wordt nog een aantal losse vragen behandeld:  
 
De duur van de opvang in Dinkeloord is vastgesteld en is opgenomen in de overeenkomst. De 
opvang zal een half jaar met evt. verlenging van een half jaar (dus maximaal 1 jaar) openblijven. 
Deze periode staat vast, de vergunning is leidend.     
  
Kunnen de asielzoekers niet op een leegstaand vliegveld geplaatst worden?  
Op het oude vliegveld in Enschede zijn al 550 mensen geplaatst. Naar dit soort mogelijkheden 
wordt dus wel gekeken. 
 
Had het COA verwacht dat ze een warm welkom zouden krijgen?  
In de beginfase is er vaker tegenwerking en zijn er zorgen vanuit omwonenden en later blijkt dat 
mensen ook complimenten geven over hoe het verloopt. 
 
 
 



                                 
 

 

 

Wat vindt COA van de manier waarop de gemeente dit aan heeft gepakt?  
De medewerkers van COA en van de gemeente Losser doen hun best om de opvang zo goed 
mogelijk te realiseren. De bestuurders nemen de besluiten, wij zijn van de uitvoering. 
 
Als de poort achter het hotel wordt afgesloten, gaan bewoners bij brand/calamiteit de weg op. 
De gemeente moet bekijken of dit qua veiligheid mogelijk is.  
 
Hoe gaat de gemeente ons ontzorgen qua veiligheid? Er wordt gewezen naar de wijkagent. Maar 
een wijkagent kan dit niet alleen. De gemeente moet aangeven wat ze gedaan hebben aan de 
punten op de kaart. Wat doen ze aan de veiligheid van omwonenden? COA is verantwoordelijk 
voor de veiligheid in Dinkeloord en op het terrein. Daarbuiten is verantwoordelijkheid van de 
gemeente, het is een openbare weg. De omwonenden willen graag meer duidelijkheid over wat 
er concreet gebeurt op het gebied van veiligheid.  
 
Hoe zit het qua veiligheid tussen Dinkelland en Losser? Gemeenten zijn in gesprek met elkaar 
waar samengewerkt kan worden. Een boa mag alleen handhaven in de eigen gemeente . 
Veiligheid van de weg is tussen gemeente en provincie. Wat is de oplossing voor het oversteken 
bij Dinkeloord? Omwonenden willen duidelijkheid van de gemeente wat wel of niet is gedaan. 
 
Omwonende: wat is er gedaan met betrekking tot veiligheid van de kinderen? Er is angst dat er 
iets mis zal gaan met hun kinderen.  
 
Volgende overleg willen omwonenden graag antwoorden op de vragen. Graag voor het tekenen 
van de overeenkomst, anders gaat de gemeente voorbij aan de geloofwaardigheid. En doet men 
alles waar zij voor staan geen eer aan. 
De aanwezige medewerkers gemeente doen de toezegging de wethouder morgen bij te praten.  
 
Omwonenden willen graag weten wat er is teruggekoppeld en dat het zeker is dat de besluiten 
besproken worden voordat de bestuursovereenkomst wordt getekend. Dit zal in het volgende 
omwonendenoverleg worden besproken met de omwonenden.  
 
Is er juridisch nog iets te doen aan het plan? Als er geen vergunning verleend is, kan het COA nog 
niet beginnen met opvangen.  
 
Omwonenden geven nogmaals aan dat zij niet zitten te wachten op asielopvang. 

 
                                                                             

2. Sluiting  
De avond wordt afgesloten en iedereen wordt bedankt voor de komst. Het volgende 
omwonendenoverleg staat gepland voor maandag 6 mei 2024, 19.00 uur bij cafe-restaurant ’t 
Sterrebos, te Beuningen. 



                                 
 

 

 

 


